

About CashSentinel

CashSentinel is a Fintech that designs and operates digital contracting and payment solutions, targeting European online marketplaces. Our clients operate in various fields such as automotive, department stores, ski resorts and online pharmacies.

The company is breakeven and is growing its business volume by >150% every year. The company is composed of four legal entities (Spain, Switzerland, France and UK) and employs approximately 15 people, who are mainly based in Barcelona, Spain and Lausanne, Switzerland.

Your role

Automated and Manual Testing:

- Develop test scripts using frameworks such as Cypress, Jest, or equivalent;
- Write and execute functional, integration, and unit tests;

Collaboration with Developers:

- Participate in code reviews and propose improvements to testability;
- Track bug resolution and verify fixes;
- Use automated tests to check the platform before each release;

Front-End Skills:

- Develop UI components with Angular;
- Ensure quality and performance of front-end applications;

Reporting and Documentation:

- Write test reports and document QA processes;
- Track quality KPIs (test coverage, number of bugs, etc.);

Continuous Improvement:

- Propose improvements to testing processes and tools used.

Your profile

- Proficient in JS frameworks (React, Angular, Vue.js);
- Experience with testing tools (Jest, Cypress, etc.);
- Knowledge of Agile practices and CI/CD.
- English mandatory.

Human Qualities

- Attention to detail and rigor;
- Curiosity and fast learning;
- Collaborative mindset;
- Analytical and synthesis skills.

Other requirements and information

- Permanent contract
- Starting date 1st of January 2026 (flexible)
- Salary to be discussed
- Offices in the heart of Barcelona, 5 minutes from Casa Batllo
- Work from Monday to Friday (office hours), - Homeworking to be discussed

Are you interested in this position? Send your application to: jobs@cashsentinel.com

À propos de CashSentinel

CashSentinel est une fintech qui conçoit et exploite des solutions de contrat numérique et de paiement, destinées aux marchés en ligne européens. Nos clients opèrent dans divers domaines tels que l'automobile, les grands magasins, les stations de ski et les pharmacies en ligne.

L'entreprise est à l'équilibre financier et augmente son volume d'affaires de plus de 150 % chaque année. La société est composée de quatre entités juridiques (Espagne, Suisse, France et Royaume-Uni) et emploie environ 15 personnes, principalement basées à Barcelone, en Espagne, et à Lausanne, en Suisse.

Votre rôle

Tests automatisés et manuels

- Développer des scripts de test en utilisant des frameworks tels que Cypress, Jest ou équivalents ;
- Rédiger et exécuter des tests fonctionnels, d'intégration et unitaires ;

Collaboration avec les développeurs :

- Participer aux revues de code et proposer des améliorations pour faciliter les tests ;
- Suivre la résolution des bugs et vérifier les corrections ;
- Utiliser les tests automatisés pour vérifier la plateforme avant chaque release ;

Compétences front-end :

- Développer des composants UI avec Angular ;
- Garantir la qualité et la performance des applications front-end ;

Reporting et documentation :

- Rédiger des rapports de test et documenter les processus QA ;
- Suivre les indicateurs de qualité (couverture des tests, nombre de bugs, etc.) ;

Amélioration continue :

- Proposer des améliorations pour les processus de test et les outils utilisés.

Votre profil

- Maîtrise des frameworks JS (React, Angular, Vue.js)
- Expérience avec des outils de testing (Jest, Cypress, etc..)
- Connaissance des pratiques agiles et CI/CD
- Anglais obligatoire

Qualités humaines

- Rigueur et sens du détail
- Curiosité et apprentissage rapide
- Esprit collaboratif
- Capacité d'analyse et de synthèse

Autres exigences et informations

- Contrat permanent
- Date de début: début janvier 2026 (flexible)
- Salaire à discuter
- Bureaux au cœur de Barcelone, à 5 minutes de la Casa Batlló
- Travail du lundi au vendredi (horaires de bureau) – Télétravail possible

Intéressé par ce poste ? Envoie-nous ta candidature à : jobs@cashsentinel.com

CashSentinel España S.L. – CALLE ARAGO, 308 2 PTA.1 – 08009, BARCELONA